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Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte 
7/6-2021 

 

 

Närvarande: Fredrik Nilsson ordf. 

 Patrik Andreasson v.ordf. 

                          Roger Nilsson kassör 

 Ann Pettersson  

 Per Henrik Göransson suppl. 

 Lars Söderman 

 Conny Karlsson  

 Finn Clausen 

 Peter Grenander 

Frånvarande: Camilla Ewald sekr. 

  Mats Persson suppl. 

                        Sarah Nilsson suppl.

  

  

                         
 

 

 

§1 Mötets öppnande 

 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Godkännande av dagordningen 

 

Ledamöterna enades om att följa dagordningen. 

 

§3 Föregående mötes protokoll 

 

Föregående mötes protokoll är utskickat till alla i styrelsen.  

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

§4 Rapporter från: 

 

• Ordförande: 

▪ Inget enskilt att rapportera. 

 

• Kassör: 

▪ Ekonomin är god,  

▪ Tyvärr har vi tappat ca 50 medlemmar pga nedstängningar i covid-19 tider.  

▪ Vi har även tappat intäkter på Sparbanken syd open.  

▪ Klubben kommer anordna en ”loppmarknad” ute i sandskogen för att försöka rensa ut 

lite av lagret. Inbjudan kommer gå ut via facebook till de som handlat av oss innan. 

Tiden är 13 juni mellan 10-13. Samling 9.00 för funktionärer. 

 

• Luftgevär: 

Inget att rapportera 
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• Korthåll: 

▪ Träningarna har dragit igång igen utomhus den 3 juni och var ca 10 ungdomar som sköt.  

▪ Vi använder oss av ett bokningssystem med endast 5 skyttar i varje skjutlag.  

▪ Efter inventering så behövs det införskaffas fler korthållsskott. Fredrik tar sig på att 

beställa 15 000 från skytteservice i älmhult. 

 

• Säkerhet: 

▪ Peter och Patrik har varit med på en digital föreläsning med Scatt som anordnades av 

Karl Olsson. Scatt är en skyttesimulator som kan användas både till elitsatsande skyttar 

och nybörjare. Tanken i föreningen är att öka säkerheten med nya skyttar genom att de 

skjuter i simulatorn innan de skjuter med skarp ammunition. Beslut tas på att ta in 

offert. 

▪ Fredrik, Roger och Per-Henrik tar på sig att kolla upp olika lösningar med nytt larm till 

stugan. Spontana krav är Tag och kameror som vi saknar idag. 

 

• Årsberättelse: 

▪ Inget att rapportera. 

 

• Tävlingsprogram: 

▪ Sparbanken Syd Open är inställd pga pandemi. 

▪ Klubb Msk liggande med stöd flyttas fram till den 19 aug för att vi ska kunna locka mer 

ungdomar. 

 

• Märkeskompetens: 

▪ Inget att rapportera. 

 

• Närvarokort: 

▪ Inget att rapportera. 

 

• Uppvaktningar: 

▪ ?? 

 

• Nyckelförteckning: 

▪ Björn Lindquist har gjort förfrågan om en nyckel till LG och KH hallen. Styrelsen 

beviljar detta. 

 

• Licenser: 

▪ Inget att rapportera. 

 

§5 Övriga frågor 

• Taket på klubbstugan behöver tvättas och spruta på algrent. Patrik tar sig på att prata med 

Nils och ordna en skylift från ramirent.  

 

 

§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är 30aug 2021, kl 18.30 i stugan. 
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§7 Mötets avslutande 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

______________________   ______________________  

Patrik Andreasson  Fredrik Nilsson 

Sekreterare  Ordförande 

 


